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Του Π. ΕΥΘΥΜΙΟΥ

ΤΑ ΠΕΡΙΘΩΡΙΑ ελιγμών 
που υπάρχουν από τη δι
κή μας μεριά έχουν εξαντλη

θεί, στα όρια του διαλόγου και 
της καλής πίστης. Απομένει 
σε εμάς το χρέος να κρατή- ' 
σουμε τα σχολεία ανοιχτά και 
να δώσουμε τη δυνατότητα 
στους μαθητές που θέλουν να 
σπουδάσουν να κερδίσουν το 
μέλλον τους. Είναι ώρα ευθύ
νης για όλους και δεν υπάρ
χουν περιθώρια για οποιαδή
ποτε παίγνια στις τύχες των 
παιδιών μας και στο μέλλον 
του τόπου». Η δήλωση του κ. 
Γερ. Αρσένη προς «Το Βήμα» 
είναι χαρακτηριστική της απο
φασιστικότητας του υπουργού 
Παιδείας να προχωρήσει στην 
εφαρμογή της εκπαιδευτικής 
μεταρρύθμισης, που αιπή τη φο- 
ρά δείχνει να έχει προσκρούσει 

.. σε ισχυρότερες ανπδράσεις από 
εκείνες του μισθολογίου των 
καθηγητών και της κατάργησης 
της επετηρίδας. Αλλωστε δεν 
είναι κρυφό σπ σε συνδικαλι
στικούς κύκλους της ΟΛΜΕ 
υπάρχει πράγματι η λογική του 
«αρίτου γύρου», ο οποίος «θα 
ανατρέψει τις δύο ήττες που 
προηγήθηκαν». Είναι όμως αυ
τονόητο σπ μόνη ελπίδα πλή
ρους ανατροπής υπάρχει με την 
παράταση των κινητοποιήσεων, 
έτσι ώστε η αναπόφευκτη πο
λιτική κρίση να οδηγήσει στην 
απόσυρση του νόμου.

Στην κυβέρνηση όμως η όλη 
στάση του κ. Αρσένη έχει οδη
γήσει στο απλό συμπέρασμα 
ότι απόσυρση του νόμου μπο
ρεί να γίνει μόνο με παραίτη
ση του υπουργού είτε με απο
πομπή του από την κυβέρνη
ση. Ως αυτή τη στιγμή παρό
μοιο ενδεχόμενο δεν έχει συ
ζητηθεί σε κανένα επίπεδο. 
Αντιθέτως, την Παρασκευή το 
μεσημέρι, ο Πρωθυπουργός 
εγκατέλειψε την αίθουσα του 
ξενοδοχείου όπου συνεχιζόταν 

- η συζήτηση της Κεντρικής Επι
τροπής του ΠαΣοΚ και συγκά- 
λεσε στη σουίτα 815 άτυπη ευ- 
ρεία σύσκεψη κυβερνητικών 
και κομματικών στελεχών για 
να συζητηθούν οι τελευταίες 
εξελίξεις στο μέτωπο των κι
νητοποιήσεων.

Στη σύσκεψη υπό τον κ. Κ. 
Σημίτη συμμετείχαν, πέραν του 
υπουργού Παιδείας, οι κκ. Απ. 
Κακλαμάνης, Αλ. Παπαδο
πούλας, Ακης Τσοχατζόπου- 
λος, Κ. Λαλιώτης, η κυρία Βά- 
σω Παπανδρέου και ο κ. Κ. 
Σκανδαλίδης. Ο κ. Αρσένης 
έκανε έναν απολογισμό της ει
κόνας που παρουσίαζαν τα σχο
λεία και ανέφερε ότι «αυτή τη 
στιγμή» - Παρασκευή μεσημέ
ρι δηλαδή - «βέβαιες είναι οι 

-, καταλήψεις σε όχι παραπάνω 
από εκατό λύκεια». Ο υπουρ
γός Παιδείας ενημέρωσε ανα
λυτικά για την ταραχώδη συ
νάντησή του με την ΟΛΜΕ και 
εξέφρασε τα παράπονά του για 
την «κακοπιστία» με την οποία 

.. αντιμετωπίστηκε αλλά και τις 
«σαφείς κομματικές και συν
δικαλιστικές σκοπιμότητες»
που προσδιόρισαν τη στάση της 
Ομοσπονδίας. Ο κ. Αρσένης 
αναφέρθηκε επίσης με ερωτη
ματικό τρόπο ως προς τη «συ
νέπεια θέσεων της ΠΑΣΚΕ», 
θεωρώντας ότι υπάρχει από
σταση όχι μόνο σε όσα σε κομ
ματικές συσκέψεις αποφασί- 
ζονται αλλά και σε όσα δημό
σια δηλώνονται και κατόπιν 
εμπράκτως ανατρέπονται. Στη 
σύσκει|ιη έγινε επίσης αναφορζι 
σας αποφάσειςτης Διυπουργι
κής Επιτροπής Διαχείρισης Κρί

σεων, η οποία στη συνεδρίαση
προηγούμενης ημέρκις ε(χε_
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0 Πρωθνπονργ$$ στηρίζει τον υπονργό Παιδεία$ αλλά

Ο κ. Αρσένη8 παίζει
την ^καρέκλα» του

ενστερνισθεί τις απόψεις του 
προέδρου της Επιτροπής κ. Πα- 
παδόπουλου, αλλά και του κ. 
Ευ. Γιαννόπουλου και του γε
νικού γραμματέα του Υπουργι
κού Συμβουλίου κ. Σωκ. Κο- 
σμίδη για την ανάγκη «στοιχει
ώδους προστασίας της έννο- 
μης λειτουργίας του κράτους, 
τη διασφάλιση της δημόσιας 
περιουσίας από καταστροφές 
αλλά και του δικαιώματος λει
τουργίας των σχολείων», όπως 
συμπύκνωσε τη θέση ο κ. Πα- 
παδόπουλος.

Κρίσιμη αναμένεται
της παιδείας. Παρά 
σχολεία πανελλαδιι 
το τοπίο είναι ακόμ 
συμβούλια των μαθ
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Τι συζητήθιικε
σπι συνάντηση μεταξύ

εκπροσώπων τον
υπουργείου Παιδείαε

και αντιπρόσωπων
των καθηγητών και

- Εσύ τέλ,ος πάντων τι υπο
στηρίζεις: την ΟΛΜΕ ή την 
ΠΑΣΚ;
- Είναι όμορφη η θέση του 
προέδρου της ΟΛΜΕ, κύ
ριε υπουργέ.

Η ΠΑΡΑΠΑΝΩ στιχομυθία 
μεταξύ του υπουργού Παι

δείας και του προέδρου της 
ΟΛΜΕ απετέλεσε το... «χάπε
νινγκ» της συνάντησης που 
πραγματοποιήθηκε την περα
σμένη Πέμπτη μεταξύ των εκ
προσώπων των καθηγητών και 
της πολιτικής ηγεσίας του 
υπουργείου Παιδείας- μιας συ
νάντησης που διήρκεσε περίπου 
μιάμιση ώρα και κατέληξε σε 
ό,τι γνωρίζαμε εξαρχής: σιη δια
φωνία των δύο πλευρών και 
σιην αδυναμία τους να κάνουν 
έναν ουσιαστικό και απστελε- 
σμαπκό διάλογο. Ετσι, όταν έλη
ξε η συνάντηση, ο πρόεδρος της 
ΟΛΜΕ κ. Ν. Τσούλιας έκανε λό
γο για έλλειμμα διαλόγου και ο 
υπουργός Παιδείας κ. Γ. Αρσέ
νης δήλωσε σπ η ΟΛΜΕ δεν έχει 
ένα ενιαίο μέτωπο ως προς τις 
θέσεις που υποστηρίζει, αφή-
νοντας σαφή υπονοούμενα για 
διάσπαση της Ομοσπονδίας.

Οπως είναι γνωστό, το 
υπουργείο Παιδείας είχε τονί
σει εξαρχής ότι η πρόσκληση 
για διάλογο που απηύθυνε προς 
την ΟΛΜΕ αφορούσε μόνο τα 
ζητήματα που είχε προκαθορί
σει. Δηλαδή,τα προγράμματα 
εξάμηνης επιμόρφωσης των κα
θηγητών, τη Σχολή Διαρκούς 
Επιμόρφωσης και το Πιστοποι
ητικό Διδακτικής Επάρκειας. 
Από την πλευρά της, η ΟΛΜΕ 
4ίχε ξεκαθαρίσει ότι δεν θα σι>- 
ζητήσει μόνο αυτά τα^ ζητήματα

ν οι καταλήψεΐ5 συνεχισθούν 
πρέπει να δοθεί πολιτική λύση
Ωστόσο στη σύσκεψη της 

σουίτας 815 αρκετοί υπουργοί, 
όπφς ο κ. Κ. Λαλιώτης αλλά 
και ή κυρία Παπανδρέου, ζή
τησήν να καταστεί εμφανές ότι 
δεν Υπάρχει «πολιτική κατα
στολής/ με αστυνομικές με- 
θόβοβς» αλλά ότι η κύρια κα- 

νση της κυβερνητικής

προσπάθειας θα αποσκοπεί 
σιην επίλυση του ζητήματος με 
πολιτική πειθώ, που περιλαμ
βάνει τη στήριξη της μεταρ
ρύθμισης Αρσένη. Αυτό φυσικά 
- τονίζουν αρμόδιοι κυβερνη
τικοί παράγοντες - δεν αναιρεί 
την αποφασιστικότητα της κυ
βέρνησης για την επιβολή της

εννόμου τάξεοις όχι μόνο c 
ριπτώσεις καταστροφών 
σχολεία αλλά οπουδήποτ 
θαιρεσίες μικρών αλλά ί 
μικών μειονοτήτων παρα? 
την οικονομική και κοινέ 
ζωή του συνόλου.

Αν στις κορυφαίες κι 
νητικές συσκέψεις η συ 
στον κ. Αρσένη παρέχεκ 
ρίς - ευθέως διατυπωμένε' 
λάχιστον - επιφυλάξεις, τ 
μα στο κυβερνών κόμμα 
ζει να γίνεται βαρύ «για τ' 
πάμε». Υφυπουργός στενό

Η αντιπροσωπεία 
της ΟΛΜΕ προσέρχεται στο 

υπουργείο Παιδείας την 
περασμένη Πέμπτη. Τα όσα 

ακολούθησαν στη συνάντηση 
των δύο πλευρών μόνο 

εποικοδομητικό διάλογο δεν 
συνιστούσαν

τι νποσπιριζουν
οι διάφορες

παρατάξεις πις ΟΛΜΕ Χαπενιν
αλλά και τους δύο νόμους της 
εκπαιδευτικής μεταρρύθμισης, 
τον 2525/97 και τον 2640/98 
που αφορά την τεχνική εκπαί
δευση. Η εκ των προτέρων δη
λωμένη διάσταση απόψεων με
ταξύ των δύο πλευρών είχε ως 
φυσικό επακόλουθο τη διεξα
γωγή μιας συζήτησης με πολ
λές... διακοπές. Οπότε οι κα
θηγητές αναφέρονταν στον επί
μαχο νόμο 2525/97 της εκπαι
δευτικής μεταρρύθμισης, ο 
υπουργός... άλλαζε κουβέντα. 
Το ίδιο έκαναν και εκείνοι όπο- 
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τε ο κ. Αρσένης μιλούσε μόνο 
για τι] ν επιμόρφωση!

«Εμείς δεν πήγαμε στη συ
νάντηση με προαπαιτούμενο 
την κατάργηση του νόμου», δι
ευκρίνισε ο κ. Τσούλιας, «αλλά 
δεν ήταν δυνατόν να μη ζητή
σουμε από τον υπουργό μια 
συζήτηση γύρω από το εξετα
στικό σύστημα που καίει τους 
μαθητές και την τεχνικοεπαγ- 
γελματική εκπαίδευση». Μή
πως τα βρήκαν τουλάχιστον ο>ς 
προς την επιμόρφωση; «Ακόμη 
και όταν μας μίλησε για την

επιμόρφωση, δεν είχ 
καινούργιο να μας δώ 
ζητήσαμε πς θέσεις κ 
γείου γραπτώς αλλά δ 
χε» τόνισε ο πρόεδ 
ΟΛΜΕ και προσέθεσε 
ρα είναι ώρα ευθύνη 
σχολεία πρέπει να ι 
ύστερα από τη διεξαγι 
ουσιαστικού διάλογο 
τα ζητήματα και κυρ 
νόμο 2525/97, με π 
π/ση όμως τωναιιημ 
εκπαιδευτικής κοινό

Ας σημειωθεί ότι


